
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Cristaleria Cruz Perez S.L. 
Modem, 12 
Parque Empresarial Ajimar 
35220 Jinamar-Telde 
Las Palmas

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Tempered glass panes, insulating glass, glass windows

The number of possible applications of glass are endless. It can be a mere decorative element, or it can have an added level of functionality. We can
cover walls so that they do not require maintenance or are easy to clean. They can be used as decorative table tops, replacing tablecloths in
restaurant businesses and thus saving significant sums of money. We can use them to line cabinets, combine them with superimposed mirrors or to
create displays in which our product stands out by contrast, it can even be used as a blackboard... At VITECAN we offer multiple customized solutions
and designs, we guarantee top quality products certified with the maximum guarantee in resistance and safety on the market.

Company Profile of Cristaleria Cruz Perez S.L.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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